全球贸易和技术中心·中国站邀请函

尊敬的全球贸易和技术中心主席 Myles. M. Matthews 先生:

腾讯是世界 500 强企业,全球十大科技企业,亚洲第一市值科技公 司以及中国最大的互联网综合服务提供商之一。2017 年腾讯正式签约青 岛高新技术开发区,成立第一个腾讯双创小镇项目,打造集研发、孵化、 加速、产业化、培训、金融投资、生态社群等于一体的立体化、全要素 的"互联网+"产业创新生态圈。腾讯汇聚地方优势,聚焦产业赋能,将 着力引进一大批海内外优质企业落户小镇,同时青岛作为全国十大港口 之一,具有得天独厚的地理优势和成熟的国际贸易体系,为海内外国际 贸易企业提供了优渥的发展土壤。

我们悉知,全球贸易和技术中心是由您主导的,促进美国与世界多 边贸易的商业协会,在美国具有深远的影响力。北京亿达金田科技产业 发展有限公司作为您在中国的战略合作伙伴,将与您在腾讯双创小镇共 同打造全球贸易和技术中心的中国总部,结合政策优势,推动中美之间 贸易合作,实现双边共赢发展。

腾讯具有成熟的企业发展经验,产业链布局广阔,在腾讯开放平台 上有超过 500 万家中小企业的成功创孵经验,也秉持开放的态度欢迎各 方优质资源协同合作。入驻腾讯双创小镇的海外优质企业将获得腾讯方 代表青岛中腾双创置地有限公司的全力支持,在政策与资源对接上助力 企业腾飞起航。





ST. CI



我们期待着,与 Myles. M. Matthews 先生共同推动全球贸易和技术中心·中国在腾讯双创小镇顺利落地,实现双边贸易共赢的繁荣盛景!

专此函达。









回回

Invitation Letter of Global Trade and Technology Center · China

Dear Mr. Myles. M. Matthews, President of Global Trade and Technology Center:

Tencent is a Fortune Global 500 company, one of the top 10 technology companies in the world, with the largest market value among technology companies in Asia, and one of the largest integrated Internet providers in China. In 2017, Tencent formally signed with Qingdao High-tech Zone to establish the first Tencent Innovation and Entrepreneurship Town, and build a 'Internet +' industrial innovation ecosystem integrating R&D, incubation, acceleration, industrialization, training, financial investment and ecological community.

Tencent, focusing on local advantages and industrial empowerment, will introduce a large number of high-quality enterprises at home and abroad to settle in the town. Meanwhile, as one of the top 10 ports in China, Qingdao has unique geographical advantages and mature international trade system, which provides favorable development environment for international trade enterprises at home and abroad.

As we well know, Global Trade and Technology Center is a business association led by you, which promotes multilateral trade between the United States and the world, and has far-reaching influence in the United States. As your strategic partner in China, Beijing Yida Jintian Technology Industry Development Co.,Ltd. will work closely with you to build the China headquarter of the Global Trade and Technology Center, promote trade cooperation between China and the United States and achieve win-win bilateral development.







Land Co.,Ltd. on behalf of Tencent, in terms of preferential policies and potential business opportunities, to help enterprises rise and shine in this favorable land.

We are looking forward to working with Mr. Myles. M. Matthews to promote the successful landing of Global Trade and Technology Center · China in Tencent Innovation and Entrepreneurship Town, and achieve the prosperity of win-win bilateral trade!





